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Perquè Biniaraix segueixi essent Biniaraix 
 

Aquesta setmana hem pujat a Biniaraix per compartir amb les veïnades i veïnats les festes de la Mare 

de Déu d’agost. Hem gaudit dels actes i sobretot de poder xerrar una estona amb diferents persones del 

llogaret per revisar quines són les seves demandes com a biniaraixencs. 

Resulta frustrant veure com duen més d’un any demanant a l’Ajuntament que s’arregli l’ascensor del 

Casal perquè les persones amb mobilitat reduïda puguin pujar a participar dels actes que s’hi celebren. 

Encara estan esperant. 

També fa molts mesos que tenen els extintors del Casal amb la revisió caducada i se demanen què 

passaria si hi hagués necessitat d’emprar-los. Qui se faria responsable dels danys? Costa tant que 

l’Ajuntament doni resposta a aquestes senzilles peticions? 

 

Està clar que si no són capaços de resoldre qüestions quotidianes com aquestes molt manco podran 

donar sortida a la històrica demanda d’un aparcament per als cotxes dels veïnats i una solució al caos 

circulatori que se genera en temporada d’excursionisme. Des de Més per Sóller sempre hem volgut ser 

honestos amb aquesta petició, molt complicada per la normativa vigent que protegeix el nucli, i mai 

hem gosat prometre un aparcament. Altres partits han estat més atrevits, però a mesura que passen els 

seus anys de govern veim que no són capaços de complir amb el que varen prometre. “Brindis al sol”, 

que deia aquell. 

 

Però si una cosa mos ha quedat clara enguany ha estat l’impacte que ha tengut  el canvi al bar bodega 

Biniaraix. Amb la jubilació del seu propietari, Biniaraix ha perdut un lloc de trobada genuí, un espai de 

reunió social que tenia una funció de cohesió social molt important. 

Si volem que Biniaraix segueixi essent Biniaraix i que els seus veïnats puguin seguir organitzant les 

festes durant molts d’anys és fonamental que des de l’Ajuntament se facin passes per aturar ràpidament 

la gentrificació que s’ha iniciat a la Plaça i per garantir que tant aquest espai públic com el Casal siguin 

espais de trobada social, lliures i a disposició dels biniaraixencs i biniaraixenques, accessibles, còmodes 

i segurs. 

Fer un aparcament és potser una quimera, però arreglar l’ascensor, revisar els extintors, instal·lar un 

sistema de calefacció i aire condicionat al Casal i fer complir l’ordenança d’ocupació de via pública són 

accions fàcils que l’equip de govern pot fer aquesta mateixa setmana. Esperem que l’any que ve puguem 

reivindicar altres peticions perquè això ja estigui resolt. 
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